



Press Release Diwali 2025

The Embassy of India, Baghdad, organized a cultural evening to celebrate the Indian festival of Diwali on 22nd October 2025 in the lawns of India House.

2. Distinguished guests from a cross section of Iraqi society, diplomatic corps, Indian diaspora, and Yoga students gathered for the function and celebrated the festival with gaiety and fervour.

3. The events comprised of a Bollywood song presentation by an Iraqi artist and a group Yoga demonstration by Iraqi Yoga practitioners taking classes at the Embassy. In keeping with the festive spirit, a game of Tambola was also organized, and attractive gift hampers were given away to the winners. This was followed by a fireworks display and dinner.

4. The Diwali festival celebration provided an opportunity to renew and further strengthen cultural ties and shared values between India and Iraq, and served as a socio-cultural connect with Indian diaspora.

بيان صحفي ديوالي 2025

نظمت السفارة الهندية في بغداد أمسية ثقافية احتفالاً بمهرجان ديوالي الهندي في 22 تشرين الأول/ 2025 في حدائق البيت الهندي.

2. حضر الحفل ضيوفٌ مميزون من مختلف شرائح المجتمع العراقي، والسلك الدبلوماسي، والجالية الهندية، وطلاب اليوغا، واحتفلوا بالمهرجان بكل بهجة وحماس وسرور.

3. تضمنت الفعاليات عرضاً لأغاني بوليوود قدمها فنان عراقي، وعرضاً جماعياً لليوغا قدمه ممارسو اليوغا العراقيون الذين يتلقون دروساً في السفارة. واحتفالاً بالأجواء الجميلة، نُظمت أيضاً لعبة التامبولا، ووُزعت هدايا تذكارية على الفائزين. واعقب ذلك عرضٌ للألعاب النارية وعشاء.

4. أتاح الاحتفال بعيد ومهرجان ديوالي فرصةً لتجديد وتعزيز الروابط الثقافية والقيم المشتركة بين الهند والعراق، وكان بمثابة صلة وصل اجتماعية وثقافية مع الجالية الهندية في الخارج.